

Date: 19/02/2024

التاريخ: 2024 /02/19

Disclosure and Compliance Section
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi- UAE

السادة / قسم الإفصاح والإمتثال المحترمين
سوق ابو ظبي للأوراق المالية
ابو ظبي - الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Update on Recent Trading Activity of Eshraq Investments PJSC ("Company") Shares

الموضوع: تحديث بشأن أنشطة التداول
الأخيرة لأسهم شركة إشراق للاستثمار
ش.م.ع ("الشركة").

In light of the observed increase in trading volumes of shares of Eshraq Investments PJSC (Eshraq) over recent trading sessions, we wish to clarify to investors and the broader market that this activity is not attributable to any material news or events pertaining to the Company that have not been disclosed. Eshraq upholds the highest standards of transparency and regulatory compliance, ensuring that all substantive news or developments are communicated to the market without delay, consistent with our duties as a publicly traded entity.

في ضوء الزيادة الملحوظة في أحجام التداول على أسهم شركة إشراق للاستثمار ش.م.ع (إشراق) خلال جلسات التداول الأخيرة، نود أن نوضح للمستثمرين والسوق أن هذا النشاط لا يعزى إلى أي أخبار أو أحداث جوهرية تتعلق بالشركة والتي لم يتم الكشف عنها، تلتزم إشراق بأعلى معايير الشفافية والامتثال التنظيمي، مما يضمن توصيل جميع الأخبار أو التطورات الجوهرية إلى السوق دون تأخير، بما يتوافق مع واجباتنا ككيان في التداول العام .

Eshraq's preliminary financial disclosures for the year ending 31 December 2023 underscore our strong financial standing, highlighted by a 48% year-on-year reduction in bank borrowings. The Company is on schedule to release its audited consolidated financial statements in March 2024, which will provide an in-depth review of our performance throughout 2023. This forthcoming disclosure is set to include a comprehensive analysis and will be augmented by an official declaration of Eshraq's revised corporate strategy aimed at augmenting shareholder value.

تؤكد الإفصاحات المالية الأولية لإشراق للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2023 على مكانتنا المالية القوية، والتي أبرزها انخفاض القروض المصرفية بنسبة 48% على أساس سنوي، ومن المقرر أن تقوم الشركة بإصدار بياناتها المالية الموحدة المدققة في مارس 2024، والتي ستوفر مراجعة عميقة لأدائنا طوال عام 2023، ومن المقرر أن يتضمن هذا الإفصاح القادم تحليلاً شاملاً وسيتم تعزيزه بإعلان رسمي عن إشراق لاستراتيجية الشركة المنقحة التي تهدف إلى زيادة قيمة المساهمين.

The Board of Directors and Executive Management team eagerly anticipate sharing this updated strategic direction with our valued shareholders, reaffirming our commitment to driving sustainable growth and profitability.

ويتطلع مجلس الإدارة وفريق الإدارة التنفيذية إلى مشاركة هذا التوجه الاستراتيجي المحدث مع مساهمينا الكرام، مما يؤكد من جديد التزامنا بقيادة النمو المستدام والربحية.

With Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

Mohammad Al Bazaieh
Corporate / Board Secretary



محمد البزايعة
أمين سرّ مجلس الإدارة

+971 2 635 4854
info@eshraquae.com
www.eshraquae.com

Eshraq Investments PJSC
PO Box 108737, Abu Dhabi
United Arab Emirates

إشراق للاستثمار - شركة مساهمة عامة
صندوق بريد 108737، أبو ظبي
الإمارات العربية المتحدة